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Abstract (en)
[origin: US2020047937A1] The disclosure relates to a method for unpacking and separating infusion bags into singles for supplying the bags to a
device for further processing. It includes the following steps: Opening an outer packaging, in which the infusion bags are present, by an opening
device, wherein the infusion bags are fastened in groups to a holding device inside the outer packaging. Separating the group of infusion bags,
which are fastened to the holding device, from the outer packaging by a separating device. Position the holding device with the infusion bags
fastened thereon in a transport device by a positioning device. Processing the infusion bags by device for further processing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Entpacken und Vereinzeln von Infusionsbeuteln (10) zum Zuführen der Beutel (10) an eine
weiterverarbeitende Vorrichtung mit folgenden Verfahrensschritten:- Öffnen einer Umverpackung (20), in der die Infusionsbeutel (10) vorhanden
sind, mittels einer Öffnungsvorrichtung, wobei die Infusionsbeutel (10) innerhalb der Umverpackung (20) gruppenweise an einer Halteeinrichtung
(12) befestigt sind,- Separieren der Gruppe der an der Halteeinrichtung (12) befestigten Infusionsbeutel (10) von der Umverpackung (20) mittels
einer Separiervorrichtung,- Positionierung der Halteeinrichtung (12) mit daran befestigten Infusionsbeuteln (10) mittels einer Positioniervorrichtung in
einer Transportvorrichtung,- Weiterverarbeitung der Infusionsbeutel (10) mittels einer weiterverarbeitenden Vorrichtung.
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